
Støren Jeger- og fiskerforening 

Årsmelding for Jakt- og hundeutvalget 2024 

 

ENDRING I UTVALGET 

Siv Ingrid Lund ble valgt som leder for utvalget ved årsmøtet mars 2024. Inger-Lise 
Rogneslien ble valgt som ny> medlem i utvalget, og vi ser posiAvt på at flere jenter tar slike 
verv. Det er også sunt at det kommer inn personer som ikke har bakgrunn innen fuglehunder, 
slik at vi kan arrangere akAviteter også for andre rasemiljøer. 

 

UTVALGSMØTE 

Utvalget har ha> flere møter gjennom året. Første møte var i april hvor ulike oppgaver ble 
fordelt. Det ble også luIet flere ideer Al akAviteter vi kan arrangere for å skape et enda bedre 
miljø innen jakt og hund i nærmiljøet. 

Vi hadde også et møte i juni. 

I august hadde vi et møte for å oppsummere hvordan arrangementene hadde gå>. Utvalget 
er fornøyd med innsatsen Al alle involverte, samAdig som vi tar med oss ny læring inn i neste 
år. 

 

HUNDEUTSTILLING 

Årets hundeutsAlling for gruppe 7 (stående fuglehunder) ble arrangert 09.05.2024 i Støren 
Idre>spark. Totalt 75 ekvipasjer deltok med 8 forskjellige raser. Godt oppmøte blant 
publikum på en regnværsdag. Barn og hund ble også arrangert i pausen. Vellykket 
arrangement med gode Albakemeldinger og god fortjeneste. Vi vil også takke foreningas 
medlemmer som sAller opp i god dugnadsånd på et slikt arrangement, samt utsAllingens 
ledere; Bjørn Roger Tangstad og Anders Gunhildsøien. 

 

    

 

AVERSJONSDRESSUR 



Det ble gjennomført 5 kvelder med aversjonsdressur mellom 13.05 og 19.08.2024, ca 22 
forskjellige hunder deltok totalt. Aversjonsdressur ble arrangert ved Heggvold og Hongrø 
gård i Hauka. I Allegg og ny> for året var at vi kunne arrangere aversjonsdressur på Hovin. Vi 
synes det er vikAg å kunne variere på plasser med tanke på dyrevelferd og deltakere. 

  

TAKSERING HOLTSJØEN HØST 

Taksering ved Holtsjøen ble arrangert i perioden 10.- 18. August. En av dagene ble avlyst 
grunnet sterk vind, men fikk taksert de aktuelle linjene en annen dag. Ca 15 personer deltok 
med 1 eller 2 hunder hver. Takseringen er godt ledet av Håvard Granøien. 

 

TAKSERING HUKKELVATNA HØST 

Ny> av året er at Støren JFF har få> Albud om å taksere Statskog si> terreng ved 
Hukkelvatna, Midtre Gauldal. De>e er naboterreng Al vårt terreng ved Holtsjøen. Tilbudet 
gjaldt også at Statskog tar kostnaden med rapportlevering Al Hønseportalen. De>e er et 
forholdsvis lite terreng, og er ferdig taksert på en e>ermiddag eller to. 

 

JAKT HOLTSJØEN 

Som i 2023 valgte utvalget, i samråd med foreningas styre, å frede rype- og skogsfugl ved vårt 
terreng på Holtsjøen. De>e er basert på resultatet på taksering gjennomført høsten 2024, 
samt observasjoner ved de jaktprøvene som er gjennomført. Jaktkort ble refundert. 

PosiAvt er at det kommer nye og yngre jegere som søker om jaktkort. Det er ingen problem å 
få solgt alle kort.  

 

JAKTPRØVE SKOG 

Årets skogsprøve ble arrangert 22. August 2024. Totalt 20 startende hunder, med ca. 35 % 
premieringer. Som i dor ble det observert lite fugl under prøven. Prøven ledes godt av MarAn 
Hovin og Kai Børge Amdal. 

 

JAKTPRØVE HØYFJELL 

Holtsjøprøven ble arrangert 24.-25. August 2024 ved vårt terreng ved Holtsjøen. Totalt 78 
startende hunder. Lite observasjon av fugl i terrenget, men prøven resulterte i 17 premierte 
hunder. Arrangementet gikk med overskudd på ca kr 15 000. Prøven har få> et godt rykte og 
deltakere fra dern og nær kommer for å delta på de>e. Prøven ledes godt av Linn Knudtzon. 

 

JAKT FURUKOLLEN 



Terrenget i Støren Prestegårdsskog ved Furukollen har Adligere vært forvaltet av 
Opplysningsvesenets Fond (OVF). OVF har nå bli> Al Allstad og det må derfor skrives ny 
avtale med ny eier ang. jakt i de>e terrenget. Det ble ikke utløst jaktkort for de>e terrenget i 
2024 grunnet manglende avtale med nye eier. 

 

ANDRE AKTIVITETER 

Leder og nestleder i utvalget har gjennomført møte med grunneiere ved Holtsjøen. Møtet 
ble avholdt 03.09.2024 og agenda var orientering om bestanden av rype- og skogsfugl. I de>e 
møtet ble det også enighet om å se på revidering av eksisterende avtale iht. refusjon av 
terrengleie. De>e ser vi på og sender et forslag i 2025.Vi i utvalget ser vikAgheten med å 
holde dialog med grunneierne fremover, så de>e er noe vi skal fortse>e med. Hyppigheten 
blir e>er behov. Representanter fra grunneierlaget var også posiAve Al dialog om terrenget. 

 

Det har vært en bra> læringskurve for nye medlemmer i utvalget de>e året. Vi håper å 
kunne arrangere flere akAviteter innen jakt og hund kommende år. Vi håper også at 
fuglebestanden bedrer seg i skog og dell, slik at våre medlemmer får beny>et seg av 
jak>errenget ved Holtsjøen. 

 

 

For jakt- og hundeutvalget 

Siv Ingrid Lund 


